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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

- írásbeli választ igénylő kérdés !

Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Helybe n

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani

Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszterhe z

„Mennyiben járult hozzá a magyar-üzbég kétoldalú kapcsolatok fejlesztéséhez a
taskenti Magyar Kereskedelmi és Kulturális Központ a KKM-tő l kapott 13 millió

forintból? (3)” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

K/17091 . számú írásbeli kérdésemre adott válaszukban továbbra is csak részlegesen
sikerült megvilágítaniuk azt, hogy miután az általam felkérdezett - 2014 . február 1 . és
2014. december 31 . közötti időszakban - Üzbegisztánba is akkreditált moszkvai
nagykövet rendelkezett a kétoldalú kapcsolatok viteléhez szükséges személy i
állománnyal és erőforrásokkal, miért nem járt az ezért is fizetett diplomata
Üzbegisztánabn és miért fizettek ki 11 hónapnyi időtartamra 13 millió forint közpénzt
egy nem tudni milyen sátuszú szervezetnek, hogy utóbbi segítse a kétoldal ú
kapcsolatokat .

Nem értem, miért nem sikerül a magyar-üzbég kapcsolatokban lezajlott eseményekr e
vonatkozó kérdésemre pontosan (év/hónap/nap formátumban) válaszolni, h a
egyébként pl . az üzleti fórum vagy a gazdasági vegyesbizottság esetében ez nem oko z
gondot. Nem világos, hogy Önök nem rendelkeznek pontos információkkal vagy ne m
akarják megmondani azt, pontosan milyen terjedelmű munkát végzett 13 millió forintért
a taskenti Magyar Kereskedelmi és Kulturális Központ .

Mindezek után a következőket kérdezem Miniszter úrtól :

1. A 2014. február 1 . és december 31 . közötti időszakban hány magyar delegáci ó
(magyar állami szervek, intézmények képviselői) látogatott Üzbegisztánba, mikor
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került sor az utazásokra, kik voltak a delegáció tagjai és milyen konkré t
eredménnyel jártak ezek az utak?

2. A 2014. február 1 . és december 31 . közötti időszakban mikor került sor közös
magyar-üzbég kulturális rendezvény megrendezésére ?

3. A 2014. február 1. és december 31. közötti időszakban mikor és kiknek a
részvételével került sor magyar-üzbég üzletember-találkozókra ?

4. Miért titok az, mely magyar vállalkozások építenek kapcsolatoka t
Üzbegisztánban ?

5. Hogyan kötött úgy megállapodást és fizetett ki 13 millió forintot a KKM, hogy ne m
tudja, milyen jogi státusza volt a taskenti Magyar Kereskedelmi és Kulturáli s
Központnak Üzbegisztánban? Tényleg semmilyen létesít ő dokumentumot vagy a
működést bizonyító iratot nem kértek be a megállapodás aláírásához és a
közpénz kifizetéséhez a szervezettő l?

6. Ki és mikor tett javaslatot arra, hogy együttm űködési megállapodás jöjjön létre a
moszkvai magyar nagykövetség és a taskenti Magyar Kereskedelmi és Kulturáli s
Központ között?

7. Rendelkezik-e diplomáciai ranggal Vanyik János? Ha igen, azt mikor kapta ?
8. Átesett-e nemzetbiztonsági ellen őrzésen Vanyik János? Ha igen, mikor és milye n

eredménnyel?

Budapest, 2017. szeptember 21 .

Demeter Márta
(LMP)
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